
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Transportministeren

Dato: 5. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 27
Vil ministeren kommentere regeringens klimaskævert, at man, da regeringen fordelte 
tilskudspuljen til grøn omstilling af indenrigsfærger, tilsyneladende bevidst har undladt 
at inddrage den meget gamle Bågø-færge ved Assens og dermed helt uforståeligt ikke 
givet tilskud fra puljen til udskiftning, på trods af at det er en gammel udskiftningsmoden 
færge, og vil ministeren samtidig redegøre udtømmende for den helt konkrete årsag til, 
at regeringen ikke har bevilget et tilskud fra puljen til grøn omstilling til udskiftning af den 
gamle Bågø-færge, set i sammenligning med andre færger der har fået bevilget tilskud 
til udskiftning? Der henvises til artiklen ”Ingen penge til Bågøfærgen”, den 29. december 
2021, Lokalavisen Assens.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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